
Conceptverslag stuurgroep sneltesten van woensdag 12 mei 2021
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Afwezig:

1. Opening en mededelingen
- De voorzitter opent de vergadering
- De stuurgroepleden zijn akkoord met de agenda, er zijn geen mededelingen

2. Verslag en acties van de vergaderingen van 6 mei 2021.

- De stuurgroepleden stellen het verslag vast.

- De acties worden doorgenomen.
o De Covitactactie is blijven liggen. [EJ vraagt dit uit bij de projectleider.
o [BE gaat vandaag achter de Songfestival actie aan [EJF geeft aan dat bij het

werkbezoek op het songfestival terrein de ademtesten niet in beeld gebracht zijn.

3. Validatie, toelichting doorEEEY
- Course of action speeksel-zelftest. |BE licht toe dat er een aantal onderzoeken geweest zijn

naar de waarde van speeksel als afnamemateriaal. Voorstel is om in de lopende validatie

van antigeentesten de waarde van speekselafname bij het thuistesten te valideren en

onderzoek te doen naar de waarde van het digitaal aflezen van antigeentesten.
- De stuurgroep ziet meerwaarde van het onderzoeken of met het digitaal aflezen van

antigeentesten de sensitiviteit van zelftesten vergrootkan worden. ERE vragen

of we deze testen nodig hebben en hoe dit zich verhoudt tot het ontheffingstraject.

IEE ticht toe dat er gisteren overleg is geweest met IG] en RIVM over het op korte

termijn sluiten van het ontheffingstraject. Het voornemen is om dit op korte termijn te

doen inclusief voor de ingediende speeksel-aanvragen. Deze validatiestudie kan

waardevolle inzichten bieden in de betrouwbaarheid van speeksel-zelftesten. Dit kan

aanleiding geven om te zijner tijd een op speeksel gerichte ontheffingsprocedure in te

richten. Het kan ook inzichten bieden over hoe goed deze testen presteren voor als deze

testen via keuringsinstanties op de markt komen. Tenslotte zijn er nu al speeksel-
zelftesten die op plekken verkocht worden terwijl dit eigenlijk niet is toegestaan, of

mensen die deze zelftesten in buurlanden kopen.
- IEEEzien cen belangrijke meerwaarde bij jongeren en vragen hoe OCW bij het

onderzoek betrokken is [BE beaamt dit. We gaan steeds jongere groepen preventief

testen, dan is een niet-invasieve afname een voordeel. Bij Fontys is een strategie met

speekselafname en PCR ontwikkeld. Dit geeft een hogere participatiegraad maar er wel

verlies van snelheid. Voor de validatie zelf ligt het onderwijs niet voor de hand, vanwege

de late prevalentie. In teststraten is de prevalentie aanzienlijk hoger waardoor de studie

veel sneller uitgevoerd kan worden.

- BEY geeft aan dat een app die zelftesten afleest gezien zou kunnen worden als een

medisch hulpmiddel. Idealiter heeft de app dus een CE, anders is een ontheffing denkbaar.

In studieverband kan

"B
onderzocht worden. Bij bredere inzet moeten we kijken wat

voor toelating nodig is. licht toe dat de fabrikant nu bezig is om dit te incorporeren in

de teststrategie in VK. Ze zijn daar ver met het formeel registreren. Belangrijke vraag is

nog wel of data echt alleen op de telefoon blijft. EfEvraagt of je de app kan gebruiken
voor doorgeven uvitkomsten? BEY app kan mogeijk gekoppeld worden aan de app van de

overheid.

- EER concludeert dat hoewel de stuurgroep terughoudend is bij het starten van nieuwe

validatie-onderzoeken de meerwaarde van deze studie vanuit het jongerenperspectief
voldoende aanwezig is. Studie kan nuttige inzichten geven in de betrouwbaarheid van

speeksel en de meerwaarde van de app. Besluit: de stuurgroep besluit positief over het

verder uitwerken van de studie en benodigde financiering voor vaststelling in een volgende

stuurgroep. ActiefJElpakt dit op binnen de WG validatie.
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Opschaling

Uitrolplan ademtest. [EEE licht toe dat gestart is met de uitrol van de ademtest. Vandaag is

overleg over de haalbaarheid van de meegestuurde planning. Verwachting dat er nog

geschoven gaat worden, maar het geeft goed beeld van locaties, aantallen en termijn. Dit

moet gezien worden als een ambitieplan van de GGD. In spoor 2 minder locaties met hoge

volumes, daar kunnen we daar met relatief weinig inzet grote impact maken. Nog geen

definitieve planning maar waarschijnlijk eind mei begin juni op eerste locaties

geimplementeerd. Gedurende deze planning kijken we of we puntsgewijs ademtesten in

kunnen zetten in de sporen 2bc. Bepalende factor is niet de beschikbaarheid van

apparaten, maar opleidingsca aciteit [FEES hoe zit het samenspel tussen de

A Ao: er zijn geen aparte groepen. Implementatiegroep van

Arpad hangt onder WG opschaling. [JEEZ aantallen herken ik niet helemaal. Schema is

under construction. Forse investering is nodig op locaties, daar moet veelal nog over

besloten worden. Makkelijkste is op XL-locaties en binnenlocaties. Buitenlocaties kunnen

omgezet worden maar dit vraagt een grote investering, dit moet afgewogen worden tegen

nog verwachte testvraag.RIE fijn dat dit plan er ligt. Spoor 2 moet nog worden ingepast.

Planning van XL-locaties in spoor2a was nog fluide. Opdracht wordt een dezer dagen

verwacht, dan kunnen we bouwen en kunnen we preciezer zijn. Plan zou dan ook nog

terug kunnen komen in deze stuurgroep. fijn dat we nu stappen kunnen zetten. Voor

de verwachtingen. Deze planning gaat uit van start in week 17, we zitten nu in week 19.

Wat betekent dit? [REY installatie in Amsterdam is al gedaan. We zijn nu nog bezig met de

robuuste verificatie, daarna start in dus planning kan nog aantal weken gaan

schuiven. De stuurgroep spreekt af datBEGhet uitrolplan over 1 a 2 weken terugbrengt in

de stuurgroep als er een preciezer beeld is (actie).
Allocatievoorstel LAMP. BEicht toe dat een knoop is doorgehakt over de verdeling van

LAMP-treinen over spoor 1 en 2a. Bij het allocatievoorstel zit een tijdslijn waarbij eerste

paviljoens eind mei opengaan. Zodra planningen preciezer worden ook van belang om

ademtest en LAMP in spoor 2a naast elkaar te leggen vanwege onderlinge afhankelijkheid.
In het tijdsschema zit nog niet de start van de implementatie. Alleen installeren

hardware/techniek/infrastructuur. Opstarten van de exploitatie komt er nog bij. Goed om

daar

enol
mee te houden als je naar de data ike. EE wanneer wordt meer inzicht

verwacht? komende twee weken verwachten we steeds meer helderheid. BRE

complicerende factor is wel dat als we de aanbesteding van de exploitatie gaan doen, het

nog onduidelijk is of er voor de tweede serie XL-locatie LAMP testen beschikbaar zijn. En

reguliere PCR is vanwege de analyseduuri.r.t. de geldigheidsduur van het testbewijs geen

alternatief [ERIE kan de TNO-LAMP-trein niet in een straat staan en dat er TNO-

trainingscapaciteit wordt ingepland? Nu kan het niet voor analyse gebruikt worden. [BEES
zij willen door ontwikkelen [EEE het is de vraag of VWS dit dat moet financieren, dan

moeten zij dat overkopen. We hebben dit ingekocht omdat we ze in de praktijk willen

inzetten. ERED is een uitzoekpunt, FRE pakt dit samen met DT op (actie). [KEY er

moet deze week duidelijkheid zijn over de locaties na de eerste vier. Welke testen gaan we

daar gebruiken? EY vraagt hoe het zit met de inkoop? EES vanaf het begin is

gesproken over 12 XL locaties. FEES mijn inzet zou zijn dat de TNO-lijn naar spoor 2 gaat.
Wat we nog nodig hebben kan dan mee in de aanbesteding van PCR. Wij moeten dan

weten hoeveel LAMP-testen we nodig hebben / nog missen [Eff geeft aan dat IEEERFS

IEEEdit inzicht heeft. Actie: [EEE kijkt hier deze week binnen WG opschaling naar: wat

is er nodig in spoor 2a, wat is er al beschikbaar, wat moet er dan nog

aanbesteed/ingekocht worden |JEEIEZll vraag of het bespreken van de planning thuishoort

in deze stuurgroep. EES deze stuurgroep is niet om de planning/aantallen opnieuw vast te

stellen. We constateren nu dat bij het maken van een implementatieschema er vragen op

komen, waarbij het de vraag is of alles met elkaar in beeld gebracht is. Als dat leidt tot

aangepaste vraagprognoses, dan moeten die op andere tafels worden beslecht.

Update mondspoelen EEE licht toe dat het streven is om rondom het mondspoelen

volgende week een stuk ter besluitvorming voor te leggen.

Zelftesten voor toegang (ter bespreking)
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- IEEE licht dit agendapunt toe. Het kabinet heeft aangegeven de inzet van zelftesten voor

toegang nu niet opportuun te vinden omdat je niet kan controleren wie de zelftest heeft

uitgevoerd en of dat goed gebeurd is, en de zelftest minder gevoelig is.

- Bij het debat over testbewijzen is de motie Westerveld aangenomen. De motie roeptop

om te onderzoeken hoe we zelftesten voor toegang zouden kunnen gebruiken.
- Voorstel zou zijn om hier een tijdelijke werkgroep voor in te richten die concrete opties

gaat uitwerken. En dat we komende week gebruiken om de werkgroepopdrachtte

formuleren, een voorzitter te zoeken en over de samenstelling na te denken.

- EER watis de deadline [ERE 1 juli moeten we de Kamer informeren.

- BE3in oktober lag er een concreet plan rondom het objectiveren van het juist en

daadwerkelijk doen van een zelftest. Dat hebben we toen in de koelkast gezet. ERE
benutten wat eerder uitgezocht is.

-

[BEE technische implicatie kan stevig zijn. Goed om hierop aan te haken.

GGD-GHOR werkt nu aan een uitvoeringstoets voor een platform waarmee burgers zelf

een zelftest kunnen registreren. Goed kijken naar haalbaarheid en doorontwikkeling
-

 [EEEZM voor samenstelling kijken we breder dan de deelnemers aan deze stuurgroep.
-  Stuurgroep gaat akkoord met het voorstel. Actie :JE{EEllegt volgende week een

werkgroepopdracht, en samenstelling voor aan de stuurgroep [FREY ideeén voor de

samenstelling kunnen per e-mail aan|EEEZ doorgegeven worden (actie).

Rondvraag
- Geen punten voor de rondvraag.


